

Houston Liederkrantz

5100 Ella Boulevard Houston, Texas 77018 Phone (713) 957 9004
http://www.geocities.com/houston_liederkrantz/ e-mail: Houston_Liederkrantz@yahoo.com

NEWSLETTER APRIL - JUNE 2009

MESSAGE FROM THE PRESIDENT

Well, singers and members of the Houston Liederkrantz, it seems like another exiting year lies ahead. Singing engagements at the Fruehlingsfest in Bellville, the Saengerfest in Austin, Maifest in Brenham and in Solingen, Germany are all confirmed. Hopefully everyone is looking forward to participating or at least show up as a spectator. There is a potential bake-off scheduled this summer. Details are coming forward and of course don't forget the Octoberfest which will be earlier then usual (9/26) because of the Solingen Tour.

You might have noticed that we have some new toilets thanks to a generous donation from one of our members. Eventually we will replace all the toilets. Thanks also to Horst Britsche and Stan Thornton for installing the toilets. Their work is greatly appreciated. There are more building maintenance issues to be fixed and resolved. So we are starting a building fund again and are soliciting your help. So there are two ways to show your support of the Liederkrantz: Volunteer with a workgroup or donate to the building fund!

Let's all show up at our functions and lend support to the Liederkrantz singers at the scheduled events. See you on Tuesdays!

Joachim Modlich, President

.....

MARK YOUR CALENDAR!!!!!!!!!!

- April 19 – 3:00 PM Membership Meeting
- April 26 – 11:00 AM Fruehling Saengerfest Concordia Hall, Bellville, TX (LK Choirs sing at 2:00 PM)
- May 2/3 – Deutsche Texanische Saengerfest – Austin, TX
Sat: Dinner/Dance at Saengerrunde Hall
Sun: Program at Onion Creek Ballroom
- May 9 - 119th Maifest in Brenham, TX Shanty Chor
Sings at 1:00 PM followed by Sauerkrauts
See website: www.maifest.org
- Jul 12 – 2:00 PM Membership Meeting followed by
3:30 PM Kaffee Klatsch
- Sep 26 – Oktoberfest

.....
CONCERT TOUR, 2008 DVD SLIDESHOW and RECORDING OF THE LIVE PERFORMANCE AT NEU WULMSTORF for \$15. Thanks to Dave Webb for his work !!! See Stan Thornton for YOUR copie(s) !!
.....

WORTE VON UNSEREM PRSIEDENT

Nun Ib. Saenger und Mitglieder des Houston Liederkrantz, es steht noch ein schoenes Jahr vor uns. Chorsingen beim Fruehlingsfest in Bellville, Saengerfest in Austin, Maifest in Brenham und in Solingen, Deutschland, alles steht fest. Hoffentlich sind alle gespannt, sowohl Saenger, als auch Zuhoerer. Ein Backwettbewerb ist fuer den Sommer geplant, Einzelheiten folgen. Auch nicht zu vergessen ist das Oktoberfest, geplant fuer den 26.9.2009

Dank der Spende eines treuen Mitgliebes haben wir neue WC's. Dank ebenso an Horst und Stan fuer das installieren. Es bestehen ausserdem andere Gebaeudeprobleme, die zu reparieren oder neu ersaetzt werden muessen. Darum werden wir eine Gebaeudespende Fond eroeffnen und bitten um Hilfe. Entweder mit einer Geldspende, oder mit eurer Arbeitshilfe, wir brauchen alle Unterstuetzungen, denn es kann nicht nur von einigen allein gemacht werden.

Bitte lass' uns alle unsere Veranstaltungen und unsere Choere unterstuetzen. Wir hoffen Euch alle bei Veranstaltungen und Konzerten zu sehen und somit die Saenger und auch den Houston Liederkrantz zu unterstuetzen. Wir hoffen auch alle Saenger immer dienstags zu sehen, damit unsere Proben viel Erfolg bringen. Functionen und unsere Choere unterstuetzen besonderes beim Auftreten.

Joachim Modlich, President

.....

BITTE IM KALENDER NOTIEREN

- 19.4 – Mitglieder Versammlung
- 26.4 - 11:00 Fruehling Saengerfest, Concordia Hall, Bellville, TX (Chor singt ab 14:00)
- 2/3.5 – Deutsch- Texanisches Saengerfest – Austin, TX
Sam: Dinner/Dance at Saengerrunde Halle
Sonn: Program im Onion Creek Ballroom
- 9.5 - 119th Maifest, Brenham, TX Shanty Chor singt ab 13:00 und anschliessend die " Sauerkrauts"
Siehe Website: www.maifest.org
- 12.7 - 14:00 Mitglieder Versammlung
15:30 Kaffee Klatsch
- 26.9 - Oktoberfest

NEWSLETTER APRIL - JUNE 2009

BUILDING FUND

A building fund has been started to aid in the maintenance costs of our hall. Money from our future Kaffee Klatsches will be designated for this fund. To this end coffee will be 50 cents and it will be requested that those not bringing cakes, desserts, etc donate \$5 at the door.

.....

CHOIRS

Both the Liederkranz Choir and the Shanty Chor are busy practicing for performances at upcoming events. Our solo "Die Kleine Kneipe" will be a hit at the Saengerfest!! John and Vicky have been working the other Saengerfest songs with the choir. Vicky will direct this year giving John an opportunity to sing.

SOLINGEN INTERNATIONAL CHOIR FESTIVAL

The Liederkranz Choir has accepted an invitation to sing in Solingen, Germany with German choirs from Hungary, Australia, Kazakhstan, and Paraguay and many choirs from Solingen area. The Center for German Singing Choirs Abroad is hosting this five day event in October. John Scarcella will be directing and has selected our repertoire. 33 singers have signed up. WE NEED a couple of TENORS!! Come and join us. Details are available from Ewald Burkhardt. Summer practice schedule will be announced soon.

.....

THANKS TO OUR LOYAL VOLUNTEERS

RED CABBAGE COOK OFF

With 10 entries and two professional chefs doing the judging the cook off was a total success. We had a good turnout from the German community who are not regular members. We need to enlist them in our club!!!!!!!!!!

.....

GARAGE SALE

We had a very successful sale and the proceeds will come in handy for continuing expenses.. Thanks to all the volunteers and members who contributed with merchandise.

.....

UNSER 2008 CONCERT REISE IN DEUTSCHLAND "DVD" Mit LIVE VORSTELLUNG IN NEU WULMSTORF sind FUER NUR \$15 erhaeltlich. . Stan Thornton hat Kopien , die wir gerne an sie alle verkaufen wuerden. Vielleicht sogar eine Kopie an unsere Gastgeber nach Deutschland senden????Dank an Dave Webb fuer sein Arbeit.

GEBAUDESPENDE FOND

Dieses Fond wird uns helfen die Reparaturen unserer Halle zu bezahlen. Ab sofort wird unsere Einnahme vom Kaffee Klatsch dazu beigetragen.. Kaffee wird \$.50 und eine Spende von \$5 wird von jetzt ab fuer die Gaeste erforderlich sein, welche nicht Backwaren bringen. .

.....

CHOERE

Der Liederkranz Chor und der Shanty Chor proben intensiv ihre Lieder fuer die kommenden Vorstellungen Unser Lied "Die Kleine Kneipe" wird bestimmt ein Hit beim Saengerfest sein. Vicky wird dieses Jahr unser Dirigent sein, und John wird mitsingen !! Juchhe!!

.....

INTERNATIONAL CHORFEST SOLINGEN

Der Liederkranz Chor hat eine Einladung in Solingen Germany zu singen und dieselbe akzeptiert.. Sie werden mit Choerern aus Ungarn, Australien, Kazakstan, Paraguay und Solingen singen.. Die Zentralstelle fuer Deutsch singende Chöre der Welt wird dieses funftaegige Program sponsern.. John Scarcella wird unser Dirigent sein und hat 33 Saenger ,die sich schon verpflichtet haben und diesem Konzert zu singen. Wir benoetigen noch Tenoere. Komm und sing mit !!! Einzelheiten sind von Ewald Burkhardt zu bekommen. Daten fuer Sommerprobe werden demnächst fuer Saenger bekannt gemacht.

.....

DANKT UNSERRN TREUEN, FREIWILLIGE ARBEITERN

ROTKRAUT WETTBEWERB

Es ist uns gelungen mit 10 Rotkraut Koehen und 2 professionellen Chefs, die das Rotkraut abgeschmeckt haben um zu beurteilen, wer der beste Koch ist.. Viele unserer Gaeste waren bekannte Gesichter aus Houston und Umgebung, auch Gaeste, die eigentlich nicht Mitglieder unseres Klubs sind.wie waere es, wenn Sie sich als Mitglied dieses/unseres Vereins entschliessen wuerden????!!!!!!!!!!!!

.....

TROEDEL MARKT

Wir hatten einen sehr erfolgreichen Tag beim Verkauf aller Gueter bei unserem Troedelmarkt "Garage Sale" . Der 2.beste jemals und wir benoetigen diese Gelder fuer unsere anstehenden Ausgaben zur Erhaltung unserer Halle und danken allen Volunteers und Arbeitern fuer ihre Muehe und Arbeit. Ebenso vielen Dank fuer alle Spenden

Elli and Stan